
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 18 

XVIII Posiedzenie w dniu 14 grudnia 2020  

Obrady rozpoczęto 14 grudnia 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:49 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Olga Grajek-Górecka 

2. Krzysztof Grzywnowicz 

3. Marek Leciaho 

4. Roman Marciniak 

5. Krzysztof Psykała 

6. Tomasz Rymaszewski 

7. Andrzej Staszak 

8. Denis Tomala  

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji 00:00-1:50. 
Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Denis Tomala. Stwierdził quorum. 

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia. 

 

2. Opinia w sprawie wyodrębnienia pasa działki, jako drogi dojazdowej. Czas rejestracji 

01:51-29:04. 
Temat przedstawił wnioskodawca Pan Sławomir Konarski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Andrzej Staszak 

- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

- Ewa Ostrowska 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła powierzchni działki, dojazdu do zakupionej działki, zabudowy oraz 

wykupu działki.  

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyodrębnienia pasa działki jako drogi dojazdowej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Andrzej Staszak 



PRZECIW (4) 

Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Brak opinii.  
 

3. Opinia w sprawie zwolnienia z opłaty targowej. Czas rejestracji 30:59-53:46. 

Wniosek odczytał Przewodniczący Komisji Radny Denis Tomala.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Grajek-Górecka 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła możliwości zwolnienia z opłaty targowej. 

Radny Marek Leciaho złożył wniosek o opinię prawną w sprawie możliwości zwolnienia 

z opłaty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o opinię prawną.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak 

PRZECIW (1) 

Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grzywnowicz 

Opinia pozytywna 
 

4. Opinia w sprawie zabezpieczenia funduszy w budżecie gminy na remont drogi.  

Czas rejestracji 53:47-1:12:09. 

 

Wniosek odczytał Przewodniczący Komisji Radny Denis Tomala. Temat bliżej przedstawiła 

Kierownik Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Anna Pietkowska oraz Wójt Gminy 

Bernadeta Borkowska.  

Przerwa. Czas rejestracji 1:01:54-1:05:28. 

W trakcie posiedzenia dołączyła wnioskodawczyni Pani Janina Wrześniewska.  

Omówiła problem drogi dojazdowej.  



 

W dyskusji wzięli udział: 
- Ewa Ostrowska 

Dyskusja dotyczyła, drogi dojazdowej, ilości działek, terenu rolnych. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie zabezpieczenia funduszy w budżecie gminy na remont drogi.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (6) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej 

Staszak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek-Górecka 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grzywnowicz 

Opinia negatywna 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. Czas rejestracji 

1:12:10-1:22:43. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grzywnowicz 

Opinia pozytywna 
 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na oddanie w najem 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Ustronie Morskie.  

Czas rejestracji 1:22:44-1:54:19. 



Projekt uchwały przedstawił Wiesław Wińcza.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Jarosław Barański 

Dyskusja dotyczyła różnicy pomiędzy obecną uchwałą, a przedstawioną, braku zapisu 

uchylającą uchwałę, najmu obiektu, wypowiedzianej umowy najmu, zapoznania z projektem 

umowy 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na oddanie w najem 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Ustronie Morskie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała 

BRAK GŁOSU (3) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna 
 

 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z stadionu piłkarskiego 

(płyta główna) przy ul. Wojska Polskiego w Ustroniu Morskim. Czas rejestracji 1:54:21-

2:07:40. 

Projekt uchwały przedstawił Wiesław Wińcza. 

Złożył autopoprawkę do §1 oraz §6 Regulaminu w sprawie zmiany numeracji ulicy.  

 

 W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Marek Leciaho 

 

 

Dyskusja dotyczyła regulaminu tylko na 1 boisko, nie zastosowania pełnej nazwy boiska 

sportowego, zasad bezpieczeństwa.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z stadionu piłkarskiego (płyta 

główna) przy ul. Wojska Polskiego w Ustroniu Morskim..  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna 
 

8. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji 2:07:41-2:08:13. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji Budżetu zamknął 

posiedzenie komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Denis Tomala 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


